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 Председавајући Председништва БиХ Бакир Изетбеговић изјавио је да су односи Срба и
Бошњака од кључне важности за БиХ и за регион, и додао да му је увек драго да се
сретне с председником и премијером Србије, Томиславом Николићем и Александром
Вучићем како би покушао да поправи односе.

  

  - Без обзира на то што се десило на Балкану, морамо поправљати односе Бошњака и
Срба, та осовина је од круцијалног значаја за стабилност на целом Балкану. Ту се мора
разговарати, изнети ставови, разменити информације, иначе почињу да расту
предрасуде и неповерење, тако да ми је увек драго срести се и са Александром Вучићем
и с Томиславом Николићем, и покушавати односе с њима поправљати - рекао је
Изетбеговић у синоћној емисији "Интервју 20" на државној БХТ1 телевизији.   

Додао је да политичари морају помоћи народу, а да би то урадили, одлуке морају
доносити рационално.

  

Упитан шта мисли о доласку председника Србије Томислава Николића у БиХ,
најављеном за јесен, Изетбеговић је рекао да је Николић у посету требало да дође још у
априлу.

  

- Господин Николић је тада остао сам, када је распуштена Влада. Када су имали
ванредне изборе у Србији он је био једини представник власти и није могао да напушта
Србију тако да тада није дошао - додао је он.
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Изетбеговић је подсетио да је Николић потом учествовао на самиту Процеса
Брдо-Бриони и тада је рекао да је спреман да дође у Сарајево већ у октобру или
новембру.

  

- Волео бих да то буде у времену мог председавања Председништвом, због
бошњачко-српских односа, али то је на њему, па када буде спреман, ми ћемо га радо
угостити у Сарајеву - рекао је председавајући Председништва БиХ.

  

(Бета)
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